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Abstract (en)
The invention concerns a groove and spring connection of wall or roof elements (10, 11), said elements having smooth or profiled surfaces and
consisting of two protective metallic layers (12) maintained at a distance apart by a foam core, said connection comprising horizontal or vertical
connection faces of the elements, a fastening clamp (21) located in a connection joint between two elements, and a branch (25) which can be
screwed to the later inner face of the elements. The protective metallic layer which forms the later outer face constitutes a spring (13) on one
connecting front face of the element. At the subsequent inner face of this front face is an indentation (16) which serves as a groove. The second,
opposite front face of the element has an indentation (20) on the outer side and a spring (18) on the inner side. The indentation (16) on the inner
side is longer than the spring (18) on the inner side. The gap formed when the groove and spring connection is assembled is filled by the screwable
branch (25) and the fastening screw (26) of the fastening clamp (21) and the fastening clamp (21) runs in a manner known per se into the gap at the
joint and grips at least the inner spring (15).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Nut-Federverbindung von an der Oberfläche profilierten oder glatten Wand- oder Dachelementen (10, 11), die jeweils aus
zwei durch einen Schaumstoffkern auf Abstand gehaltene metallische Deckschichten (12) bestehen, mit waagerecht oder senkrecht verlaufenden
Verbindungsseiten der Elemente miteinander, mit einer in der Verbindungsfuge zwischen zwei Elementen liegenden Befestigungsklammer (21),
mit einem an der späteren Innenseite der Elemente liegenden festschraubbaren Schenkel (25), wobei an der einen verbundenden Stirnseite des
Elementes die, die spätere Außenseite bildende metallische Deckschicht eine Feder (13) bildet und an der späteren Innenseite dieser Stirnseite
eine als Nut dienende Einbuchtung (16) liegt und an der zweiten gegenüber liegenden Stirnseite des Elementes eine Einbuchtung (20) an der
Außenseite und eine Feder (18) an der Innenseite liegt und die an der Innenseite liegende Einbuchtung (16) länger ausgebildet is, als die an der
Innenseite liegende Feder (18) und die beim Zusammenfügen der Nut-Federverbindung entstehende Lücke vom festschraubbaren Schenkel (25)
und der Befestigungsschraube (26) der Befestigungsklammer (21) ausgefüllt ist und die Befestigungsklammer (21) in an sich bekannter Weise
mindestens die innere Feder (15) übergreifend in die Stoßfuge hinein verläuft.
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